
Respostes a la ciutadania d’ERC al Ple de 21-09-2011 
 
 
INTERVENCIONS ORALS 
 

La senyora Herranz diu: 

“Molt bé. A veure, com de costum, moltes preguntes del ple passat van  
I això va per a tots els grups de l’oposició. Mes rere més en els plens hi ha 
moltes preguntes que no se’ns contesten, o se’ns contesten a la babalà, 
sense tenir un sentit, o sigui, no responen al que preguntem, responen el 
que volen. He sentit per aquí alguna cosa de la modificació del ROM. Si us 
plau, volen fer la modificació perquè quan una pregunta no es contesti, o 
no es contesti el que nosaltres preguntem, es pugui fer una replica, i no 
haver d’esperar un mes rere l’altre a què se’ns doni una resposta?” 
 

El senyor Figueras: 

“És veritat, Eulàlia, perdona, però em pensava que més que una pregunta era 
un suggeriment. Però bé, jo crec que el Govern s’equivoca quan li fas una 
pregunta clara, i el que no fa és contestar-te. Això encara que ho intentem 
reglamentar en el ROM per després poder tenir una opció a rèplica, ens 
trobarem que una altra vegada la resposta serà vaga. Jo ja he arribat a la 
conclusió que quan no contesten de forma clara és que, una de dos, o no tenen 
la resposta o no la volen contestar, i això no crec que ho arreglem amb un 
ROM sinó que ho hem d’arreglar realment dient les coses clares i jugant nét 
amb tot, i jo crec que en aquest cas, per molt que insistim, que si vols ho 
intentarem eh?, però que per molt que insistim no ens en sortirem, però bé, ho 
provarem.” 
 
 


